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فدراسیون توان پرداخت دستمزد کی روش را دارد 

وزیر ورزش: هرچه سریع تر تکلیف تیم ملی روشن شود
سرویس ورزشی-

وزی�ر ورزش و جوانان ب�ا بیان این که فدراس�یون 
فوتبال به تنهایی توان پرداخت مبلغ مورد نیاز قرارداد 
کی روش را دارد، تاکید ک�رد: با توجه به در پیش بودن 
جام ملت های آسیا باید هرچه سریع تر تکلیف تیم ملی 

روشن شود. 
در شرایطی که این روزها موضوع تمدید قرارداد کی روش 
با تیم ملی فوتبال نقل محافل ورزش��ی اس��ت، وزیر ورزش و 
جوانان نظرات خود را در این باره اعلام کرد. محمود گودرزی 
گفت: از اختیارات قطعی فدراسیون هاس��ت که به مسائل فنی 
بپردازند چرا که وزارت ورزش رویکردها و سیاست گذاری های 
کلی را تعیین می کند. اینکه یک مربی بماند یا نماند و کیفیتش 
چگونه بوده و یا دستمزدش چقدر باشد، در فدراسیون ها باید 
بحث و بررسی شود. فدراسیون فوتبال نیز خودش باید درباره 
مربی خودش تصمیم گیری کند؛ چرا که س��ازمان بالغ است و 

می تواند در این مورد بهترین تصمیم را اتخاذ کند.
وی خاطرنش��ان کرد: اگ��ر از من در این مورد مش��ورت 
بخواهند می گویم فدراسیون باید تحلیل کند که آیا این مربی 
در طول این سه سال و اندی که در تیم ملی فعالیت می کند، 
توانس��ته پرونده و س��ابقه درخش��انی از خود به جا بگذارد و 
توفیقی داش��ته باش��د، آن وقت نمره قبولی یا مردودی به او 
بدهن��د و درباره او تصمیم بگیرند. بر این اس��اس وارد مذاکره 
ش��وند که آیا این مربی بماند یا خیر. آن وقت مسئله دستمزد 
در اولوی��ت بعدی قرار می گیرد ک��ه در دنیا یک عرفی وجود 
دارد که مربیان بر اساس سابقه و موفقیت های خود دستمزدی 
دارند که می توان به راحتی فهمید دس��تمزد یک مربی به چه 

میزان است و یک مربی چقدر ارزش دارد.

وزیر ورزش و جوانان در پاس��خ به این سؤال که آیا وزارت 
ورزش کمکی برای تامین بودجه مورد نیاز برای تمدید قرارداد 
کارل��وس کی روش خواهد داش��ت یا خیر، گفت: فدراس��یون 
فوتبال خوش��بختانه وضعیت اقتصادی خوبی دارد و به جهت 
تبلیغات دور زمین و حق پخش تلویزیونی درآمد خوبی کسب 
می کند. همان طور که برای تبلیغات دور زمین برای دو س��ال 
مبلغ 160 میلیارد تومان درآمدزایی کرد. همچنین نزدیک به 
8 میلیون دلار به خاطر حضور در جام جهانی از فیفا دریافت 
می کن��د که این مبلغ دریافتی از فیف��ا نزدیک به 24 میلیارد 

تومان می شود و این عددی است که محقق شده و فدراسیون 
توان پرداخت دس��تمزد کی روش را دارد اما باید به آن مربی و 
جایگاه او توجه شود و به درستی تعیین شود که او چه ارزشی 

دارد نه اینکه تابع جوسازی ها و راه اندازی کمپین ها شویم. 
گ��ودرزی درادامه صحبت های خود ب��ا بیان اینکه وزارت 
ورزش و جوانان اس��تقلال و پرس��پولیس را واگذار کرده و در 
حال حاض��ر این دو تی��م در اختیار وزارت اقتص��اد و دارایی 
قرار گرفته اس��ت گفت: تکلیف قانونی ماست که باید تیم های 
دولتی را واگذار کنیم. استقلال و پرسپولیس به عنوان دو تیم 

پرطرفدار در این باره شاخص و الگو هستند. تیم هایی در لیگ 
ایران حضور دارند که ظاهرا زیر نظر شرکت های خصوصی کار 
می کنند اما در واقعیت دولتی هستند. به نظر من پرسپولیس 
و استقلال می توانند به عنوان شاخصی برای واگذاری تیم های 

دولتی به بخش خصوصی در نظر گرفته شوند.
وی درباره موفقیت والیبالیس��ت های تی��م ملی ایران در 
صعود به مرحله نهایی لیگ جهانی والیبال خاطرنش��ان کرد: 
از ورزش��کاران والیبال، کادر فنی، هیات مدیره و هیات رییسه 
فدراسیون و بویژه رییس فدراسیون والیبال که زحمات زیادی 
برای موفقیت تیم ملی والیبال کش��یدند و توانستند با اعمال 
یک فکر صحیح و علمی این مهم را به دس��ت بیاورند، تش��کر 
می کنم. امیدوارم این تلاش ها تداوم داشته باشد که قطعا نیز 
همین طور خواهد بود. وقتی یک فرآیند درس��ت تعریف شود 
محصول باکیفیتی نیز تولید خواهد ش��د. به همه مس��ئولان 
والیبال دس��ت مریزاد می گویم و خوشحالم که مردم و جامعه 

ما با این بردها شاد شدند.
گودرزی با اش��اره به کمبود ش��دید بودجه وزارت ورزش 
و جوان��ان و تکمیل طرح های عمرانی اظهار کرد: در اعتبارات 
عمران��ی با کاهش بیش از 40 درصد مواجه بوده ایم. هم اینک 
3 هزار و 320 پروژه داریم که کلنگ زنی ش��ده و به حال خود 
رها ش��ده اند که با این اعتبارات موجود 40 س��ال نباید کاری 
بکنیم و تنها بودجه مان را به س��مت س��اخت و س��از ببریم تا 
بتوانیم این تعداد پروژه را تمام کنیم. مطالبات مردم مخصوصا 
در روس��تاها برای احداث اماکن ورزشی بس��یار زیاد است که 
البت��ه حق هم دارند اما با این میزان اعتبارات، این کار از عهده 
ما خارج اس��ت و تنها درصد بسیار کمی را می توانیم پاسخگو 
باشیم که اسباب شرمندگی ما مقابل مردم را فراهم کرده است.

راه اندازی قطار برقی
مشهد - باشگاه خبرنگاران، مدیرعامل راه آهن جمهوری اسلامی ایران 
گف��ت: طرح برقی کردن خط آهن تهران - مش��هد به طول 900 کیلومتر 

ظرف مدت 42 ماه با مشارکت چینی ها اجرا خواهد شد.
محسن پور سید آقایی صرفه جویی در مصرف سوخت را یکی از اهداف 
ای��ن طرح برش��مرد و افزود: با بهره برداری از این ط��رح، قطارهای برقی با 
سرعت 200 کیلومتر در ساعت مسیر تهران - مشهد را ظرف 6 ساعت طی 
خواهند کرد. به گفته وی، با اجرای طرح مزبور امکان مسافرت 32 میلیون 

نفر در سال به مشهد مقدس فراهم می شود.
تشییع پیکر مامور پلیس

بیرجند - فارس: پیکر ستوان دوم ابراهیم خزائی یکی از ماموران نیروی 
انتظامی بیرجند که حین انجام وظیفه به درجه رفیع شهادت نائل شده بود، 
طی مراس��می صبح دیروز تشییع شد. شهید ابراهیم خزائی هفتم تیر ماه 
جاری در پی درگیری با چوپانی که حالت طبیعی نداشته و به علت چرای 
غی��ر مج��از دام با ماموران منابع طبیعی بیرجند و همچنین خواهر و برادر 
خود در روستای بجد از توابع این شهرستان درگیر شده بود به درجه رفیع 
شهادت نائل آمد. چوپان متهم در اقدامی غافلگیرانه مامور پلیس را از پشت 
س��ر با میله ای آهنی مجروح س��اخته و پس از بیهوشی مامور پلیس سلاح 
وی را به س��رقت برد و با تیراندازی به س��وی او، وی را به ش��هادت رساند. 
پیکر شهید ابراهیم خزائی بعد از تشییع به زادگاهش مزار سید علی از توابع 

شهرستان نهبندان اعزام و به خاک سپرده شد.
طراحی پیشخوان مجازی مدیریت دارو

اهواز - ایرنا: مس��ئول واحد انفورماتیک معاونت غذا و داروی دانش��گاه 
علوم پزشکی جندی شاپور اهواز گفت: برای نخستین بار در کشور، پیشخوان 
مجازی مدیریتی دارو »داش��بورد«، توسط کارشناسان انفورماتیک معاونت 

غذا و داروی این دانشگاه طراحی و راه اندازی شد.
»فهیمه عباس��ی اصل« افزود: این داش��بورد که از س��امانه گسترده تر 
است به منظور مدیریت و نظارت بر توزیع، تجویز و مصرف دارو در تمامی 
بیمارستان های تابع این دانشگاه طراحی شد. وی با بیان اینکه با این پیشخوان 
می توان شیوه تجویز و مصرف دارو را بر اساس بیمار، پزشک، بخش و غیره 
استخراج و به صورت آنلاین مشاهده کرد، افزود: گزارش تداخل های دارویی، 
داروهای پرهزینه، داروهای پر مصرف و غیره در این پیشخوان ارائه می شود. 
عباس��ی اصل تصریح کرد: این سامانه کاربرد زیادی در اجرای طرح تحول 

نظام سلامت دارد و تاکنون توسط هشت استان درخواست شده است.
6 میلیون ساکن در سکونتگاه های نامناسب

س��نندج - فارس: عضو کمیس��یون عمران مجلس با اش��اره به وجود 
س��کونتگاه های نامناس��ب در ایران گفت: در کل کش��ور 50 هزار هکتار از 
این گونه زمین ها وجود دارد که 6 میلیون نفر را در خود جای داده است.

علوی با ابراز تاسف از اینکه هیچ کس جلودار ساخت و سازهای سرکش 
نیست، تصریح کرد: برخی مسائل در حال تبدیل شدن به ناهنجاری اجتماعی 
است و باید جلوی آنها گرفته شود. وی تصریح کرد: زمین ها در حال تبدیل 
ش��دن به سکونتگاه های غیر رسمی هس��تند که لازم است با این وضعیت 
برخورد ش��ود. نماینده مردم کردستان در مجلس افزود: در بحث مبارزه با 

زمین خواری، نباید تنها منتظر واکنش نیروی انتظامی بود.
احیای تالاب بندر انزلی

رش��ت - واحد مرک��زی خبر: مع��اون برنامه ریزی اس��تاندار گیلان از 
اختصاص 17 میلیارد تومان اعتبارات ملی و 5 میلیارد تومان اعتبار آژانس 
همکار ی ه��ای بین المللی ژاپن )جایکا( برای احیای تالاب بین المللی انزلی 
در س��ال 93 خبر داد. محمدحسین اصغریان اظهار امیدواری کرد: امسال 
50 درصد از اعتبارات احیای تالاب بین المللی انزلی تخصیص داده ش��ود. 
وی گفت: س��اماندهی فاضلاب های شهری، س��اخت تله های رسوب   گیر و 
لایروب��ی از مهمتری��ن اقدامات برای احیای تالاب بین المللی انزلی اس��ت.  
تالاب بین المللی انزلی 18 هزار هکتار وسعت دارد و سالانه پذیرای هزاران 

گردشگر و پرنده مهاجر است.

کوتاه از ایران ای�ران به جمع کش�ورهای تولیدکننده الکل از ملاس نیش�کر 
پیوست.

مدیر عامل شرکت الکل سازی خرمشهر گفت: نخستین بار در کشور و 
خاورمیانه خط تولید الکل از ملاس نیشکر در این کارخانه راه اندازی شد.

شیرزادی افزود: تولید الکل سفید با خلوص 96 و دو دهم درصد از پسمان 
نیشکر تاکنون در اختیار سوئد، نروژ، برزیل و آمریکا بود که با راه اندازی این 

خط تولیدی، ایران هم به جمع این کشورها پیوست.
وی گفت: با راه اندازی این خط جدید، از این پس در این کارخانه روزانه 
15 هزار لیتر الکل 96 درجه، 15 هزار لیتر الکل 70 درجه و 20 هزار لیتر 

اتانول سوختی تولید خواهد شد.
مدیر عامل شرکت الکل سازی خرمشهر افزود: الکل تولید شده از ملاس 
نیشکر بوی کمتری دارد و برای مصارف دارویی، عطر و ادکلن کاربرد دارد.
شیرزادی گفت: در این کارخانه همچنین روزانه 2500 متر مکعب الکل 

طبی تولید می شود.
وی کش��ورهای خریدار الکل سفید خرمش��هر را ترکیه، عراق و کویت 

اعلام کرد.

رئیس س�ازمان امداد و نجات جمعیت هلال احمر کشور با تاکید 
بر تقویت پایگاه های امداد هوایی در اس�تان  گفت: مجلس ش�ورای 
اس�لامی امس�ال پنج هزار میلیارد ریال برای تقویت ناوگان هوایی 

مصوب کرده است.
»پیرحسین کولیوند« در سمنان گفت: این جمعیت نگاه ویژه ای به تقویت 
استان های کشور از نظر بالگرد دارد و می خواهیم همه استان ها را تجهیز کنیم.

وی یادآور شد: در حال حاضر 17 فروند بالگرد در کشور تحت پوشش 
جمعیت هلال احمر قرار دارد که بین استان های مختلف می چرخند.

کولیوند که در محل در دست احداث پایگاه امداد هوایی سمنان سخن 
می گفت، افزود: س��منان با توجه به قرار گرفتن در مس��یر مشهد مقدس و 

ارتباط با هشت استان کشور نیازمند ایجاد این پایگاه است.
کولیون��د از اجرای طرح مطالعاتی پایگاه های امداد و نجات در کش��ور 
خبر داد و گفت: هلال احمر در قالب برنامه ای جامع در نظر دارد بر اس��اس 
میزان خطرپذیری و شرایط اقلیمی، پایگاه های امداد و نجات را توسعه دهد.

وی با بیان اینکه این مطالعات ظرف پنج تا شش ماه آینده نهایی می شود 
گفت: در نظر است پس از این مطالعات، بر اساس نیازها درخواست بودجه 

شود و پایگاه های امداد و نجات توسعه یابند.

مدیرکل مدیریت بحران استان سمنان گفت: فرو نشست زمین 
تهدیدی جدی در استان است که باید جلوی آن گرفته شود.

به گزارش خبرگزاری فارس از سمنان به نقل از روابط عمومی فرمانداری 
سمنان، احمد طاهری در جلسه مشترک ستاد حوادث و کمیته تامین آب 
شهرستان سمنان گفت:  خشکسالی مشکل جدی و بزرگ استان است که 
نیاز به کار علمی و فرهنگی دارد تا به مسائل پنهان این پدیده رسیدگی شود.
وی با بیان اینکه خشکسالی موجب نگرانی عمده در بخش های مختلف 
استان سمنان شده و هر روز بخشی از صدمات آن ظاهر می شود، ادامه داد: 
فرو نشست زمین تهدیدی جدی در این استان است که در سال های آینده 

می تواند خسارت های بزرگی به تأسیسات زیربنایی وارد کند.
وی تبخیر بیش از حد و برداش��ت بی رویه آب از س��فره های زیرزمینی 
در سال های گذشته را از دلایل اصلی فرو نشست زمین عنوان کرد و ادامه 
داد: در بخش های مختلف مانند کشاورزی نیازمند تغییرات اساسی هستیم 

تا در آینده با مشکلات جدی تر مواجه نباشیم.
مدیرکل مدیریت بحران استان سمنان، تغییر اقلیم  و بارش های ناگهانی 
و نابهنگام که با س��یل همراه اس��ت را از دیگر بحران های کشور در شرایط 

فعلی عنوان کرد.
وی فرهنگ سازی، اطلاع رسانی و آگاه سازی لازم به شهروندان در مورد 
آسیب های خشکسالی و صدمات ناشی از فرونشست زمین را خواستار شد.

ایران به جمع کشورهای تولیدکننده 
الکل از ملاس نیشکر پیوست

ناوگان هوایی هلال احمر 
با 5 هزار میلیارد ریال اعتبار تقویت می شود

مدیرکل مدیریت بحران استان:
فرو نشست زمین 

تهدیدی جدی در سمنان است

ملی پوشان ایران در کدام تیم  ها وزنه می زنند؟!
ملی پوش�ان وزنه ب�رداری ایران برای حض�ور در فصل جدید لیگ برتر به تیم های مل�ی حفاری و ذوب آهن 

پیوستند.
برای فصل جدید لیگ برتر وزنه برداری تاکنون تیم های ملی حفاری، مناطق نفت خیز جنوب، ذوب آهن اصفهان، نفت و 
گاز مس��جد س��لیمان، عقاب نیروی هوایی و نیروی زمینی ارتش با اعلام آمادگی اقدام به خدمت گرفتن ملی پوشان کرده اند. 
از میان نفرات حاضر در اردوی تیم ملی، نواب نصیر شلال، کیانوش رستمی، احسان رضائیان، محمدرضا براری همانند فصل 
گذش��ته به ملی حفاری پیوس��تند. بهادر مولایی نیز که سال گذشته برای پیکان وزنه زد، به تیم ملی حفاری اضافه شد. تیم 
ذوب آهن نیز پس از بس��تن قرارداد با بهداد س��لیمی، جابر بهروزی و رش��ید شریفی وزنه برداران فصل گذشته پیکان و ملی 

حفاری را نیز به ترکیب تیم خود اضافه کرد.
س��عید محمدپور نیز به دلیل س��رباز بودن برای تیم نیروی زمینی ارتش وزنه خواهد زد. س��ال گذشته وزنه برداران برتر 
ایران در دو تیم پیکان و ملی حفاری حضور داش��تند که این موضوع باعث ش��د رقابت نزدیک و البته پر حاشیه ای میان این 
دو تیم برای کسب عنوان قهرمانی باشد. امسال نیز با توجه به این که پیکان در وزنه برداری تیم داری نمی کند، با اضافه شدن 
ذوب آهن اصفهان به جمع تیم های حاضر در لیگ برتر و حضور ملی پوش��ان در این تیم، جدال برای کس��ب عنوان قهرمانی 

سال 93 بین این تیم و ملی حفاری خواهد بود.

اخبار کوتاه از فوتبال
حسینی در پرسپولیس می ماند

رحیم��ی مدیرعامل باش��گاه پرس��پولیس در مورد وضعیت س��ید جلال 
حسینی و این که گفته می شود هیچ تماسی از سوی باشگاه با او گرفته نشده 
است، گفت: من قبل از رفتن به جام جهانی 2014 برزیل با حسینی صحبت 
کردم. در طول این مدت نیز برادر او پیگیر کارهایش بود. س��ید جلال به من 
قول داد در پرس��پولیس بماند و امیدوارم که فصل آینده نیز در بین ما حضور 

داشته باشد.
دروازه بان برزیلی استقلال، شنبه در تهران

باشگاه استقلال گمانه زنی  ها درباره نام این دروازه بان که در روزهای اخیر 
مطرح شده است را رد کرده و اعلام می دارد که نام هایی که اخیرا مطرح شده 
است به هیچ وجه گزینه مورد نظر باشگاه استقلال نیستند. دروازه بان برزیلی 
مدنظر امیر قلعه نویی بامداد شنبه وارد تهران می شود و در صورت توافق نهایی 
فصل آینده را در خدمت استقلال خواهد بود. این دروازه بان سی ساله است و 

سابقه قهرمانی در لیگ اول باشگاه های برزیل را هم دارد.
اظهار نظر فکری پس از بازگشت به استقلال

محمود فکری پس از بازگش��ت به کارفنی استقلال گفت: قسمت شد که 
دوب��اره به تیم محبوبم بازگردم. امیدوارم که بتوانم به اس��تقلال کمک کنم و 
در ای��ن تیم مثمرثمر باش��م. ت��ا جایی که در توانم هس��ت تلاش می کنم که 
گوش��ه ای از کار را بگیرم تا با کمک مجموعه بزرگ باش��گاه استقلال بتوانیم 
باعث س��رفرازی هرچه بیشتر نام این تیم شویم. لازم به یادآوری است پس از 
آنکه پاشازاده حاضر نشد در کادرفنی استقلال فعالیت کند، محمود فکری به 

جای وی انتخاب شد.
هافبک سایپا در راه آهن

اسحاق سبحانی، هافبک 29 ساله تیم فوتبال سایپا با عقد قرارداد یکساله به 
راه آهن پیوست. وی سابقه بازی در تیم های پیکان و مس سرچشمه را نیز دارد.

اتهام تبانی برای 7 بازیکن کامرون
فدراس��یون فوتبال کامرون به تازگی به کمیته اخلاق خود ماموریت داده تا پرونده 
اته��ام به چند بازیکن تیم ملی این کش��ور در جریان بازیهای جام جهانی که گفته 
می ش��ود به کشورش��ان خیان��ت کرده اند را ب��ه راه بیندازد. ج��وزف اوبونا، رئیس 
فدراس��یون فوتبال کامرون در بیانیه ای که از س��وی این فدراس��یون در این رابطه 
منتش��ر شده، گفت: »اتهام هایی که درباره تبانی در بازی های جام جهانی، به ویژه 
دیدار مقابل کرواس��ی و وجود 7 بازیکن خطاکار در تیم ما مطرح می شود، به هیچ 
عنوان ارزش ها و اصول این فدراسیون را تحت تاثیر قرار نمی دهد. باید اعلام کنیم 
با وجود اینکه هنوز به فیفا درباره این پرونده چیزی اعلام نکرده ایم، کمیته اخلاقی 
ما رسیدگی به این موضوع را آغاز کرده است. ما متعهد می شویم که در کوتاه ترین 
زمان ممکن، همه مسائل لازم برای به نتیجه رسیدن این پرونده را به کار گیریم.«
3 بازیکن ایران در تیم منتخب آسیایی های جام جهانی 
جام جهانی برزیل هیچ خاطره خوبی برای آسیایی ها نداشت و 4 نماینده قاره کهن 
ب��دون حتی یک برد جام را ترک کردند تا بدترین نمایش آس��یایی ها در این جام 
از س��ال 1970 رقم بخورد. بلیچر ریپورت اقدام ب��ه انتخاب 11 مرد برتر تیم های 
آسیایی در این جام کرده که سه بازیکن ایرانی هم به نام های امیرحسین صادقی، 

مهرداد پولادی و آندرانیک تیموریان در این ترکیب حضور دارند.
محرومیت برای مامور رسانه ای برزیل

رودریگو پایوا، مأمور رس��انه ای برزیل به دلیل درگیری با مائوریسیو پینیلا، بازیکن 
ش��یلی توسط فیفا از حضور در یک مسابقه محروم شد. این اتفاق بین دو نیمه در 
تساوی یک بر یک شیلی و برزیل در مرحله یک هشتم نهایی رقابت های جام جهانی 

رخ داد که میزبان موفق شد در بلوهوریزنته در ضربات پنالتی به پیروزی برسد.
واکنش کیه لینی نسبت به عذرخواهی سوارز

لوئیس سوارز مهاجم تیم ملی فوتبال اروگوئه که در دیدار تیمش مقابل ایتالیا در 
مرحله گروهی جام جهان��ی 2014 برزیل، جورجیو کیه لینی را گاز گرفته بود از او 
عذرخواهی و ابراز تاسف کرد. بر این اساس جورجیو کیه لینی هم در جواب ستاره 
اروگوئه ای متنی را در صفحه ش��خصی خود به این شرح منتشر کرد:»لوئیس همه 
چیز فراموش شده و من امیدوارم که فیفا مجازات و محرومیت تو را کاهش دهد.«
صحبت های دشان پس از صعود تیمش در جام جهانی

دیدیه دشان پس از برد 2 بر صفر تیمش مقابل نیجریه و راهیابی به دور یک چهارم 
نهایی اظهار داش��ت: مقابل نیجریه صاحب موقعیت های زیادی شدیم اما تا دقیقه 
60 چن��دان در مواجهه ب��ا این موقعیت ها جدی برخورد نکردیم. پس از دقیقه 60 

مصمم تر کار را دنبال کردیم. به گل هم رسیدیم که از این بابت خوشحالم.
انتقاد از پایین بودن کیفیت قضاوت ها

هربرت فاندل در گفت وگویی با هفته نامه کیکر آلمان اظهار داشت:  کیفیت داوری 
مس��ابقات جام جهانی در س��طح تورنمنتی چنین بزرگ نبوده است. متاسفانه در 
بیش��تر مسابقات اشتباهات مهمی رخ داده است. این داور بازنشسته که مسئولیت 
کمیته داوران فدراس��یون فوتبال آلمان را ب��ر عهده دارد، ادامه داد:  کیفیت داوری 
به این دلیل در س��طحی بالا همطراز با کیفیت مسابقات نبوده که در نهایت باعث 
لطماتی می شود یا اینکه ناراحتی هواداران را  به بار آورده است. مشخص است  فیفا 

باید در این زمینه تلاش کند و راهکارهای جدیدی به کار گیرد.
تقابل فرانسه و آلمان در مرحله یک چهارم نهایی

آلمان با برتری برابر الجزایر حریف فرانسه در مرحله یک چهارم نهایی جام جهانی 
2014 شد. آلمان و الجزایر در مرحله یک هشتم نهایی جام جهانی برزیل به مصاف 
هم رفتند که این دیدار با برتری دو بر یک آلمان به پایان رسید. این دیدار که در 
پایان 90 دقیقه به تساوی بدون گل رسیده بود به وقت اضافه رفت و ژرمن ها موفق 
شدند خیلی زود در نیمه نخست وقت اضافه به گل برسند. آندره شورله موفق شد 
در دقیقه 92 به زیبایی دروازه الجزایر را باز کند تا تیمش یک بر صفر جلو بیفتد. 
در ادامه در حالی که بازیکنان دو تیم نای دویدن نداشتند، مسوت اوزیل در دقیقه 
119 ب��رای بار دوم دروازه الجزایر را باز کرد. این پایان کار نبود و جابو در دقیقه 2 
+ 120 یکی از دو گل شاگردان یوآخیم لوو را پاسخ داد تا این دیدار با برتری دو بر 
یک آلمان به پایان برسد. پیش از این دیدار هم جدال تیم های فرانسه و نیجریه با 
برتری دو بر صفر خروس ها به پایان رسید. گل اول فرانسه در دقیقه 79 زده شد و 
پوگبا با ضربه سر که از روی ضربه کرنر به دست آمد دروازه نیجریه را باز کرد. بعد 
از ای��ن گل بازیکن��ان دو تیم حملاتی روی دروازه یکدیگر تدارک دیدند اما باز هم 
این فرانسه بود که با گل به خودی مدافع نیجریه در دقیقه 91 به گل دوم رسید.
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رئیس فدراسیون والیبال: هدف نهایی سکوی المپیک است

حدیث دشت عشق

شهید »صدرالله ملکان« در آخرین جمعه ماه مبارک 
رمضان1345 اولین سرباز خمینی و اولین شهید روستای 
فرنگ متولد شد. مادرش می گوید: به خاطر تولدش واقعا 
بسیاری از مشکلات ما حل شد و پدرش از همان کودکی 
او را وارد مکتب حس��ین نمود و درس عاش��ورا را برایش 
قرائت کرد. قبل از سربازی گفت می خواهم سرباز خمینی 
باشم و در لشکر عاشورای حسینی وارد شوم و در جنگ با 
کفار شربت شهادت بنوشم. در وصیت نامه اش آمده است:  

به یاد شهید »صدرالله ملکان«
ما همه سرباز خمینی هستیم

آمریکا و اس��رائیل و منافقین بدانند ما همه س��رباز خمینی هستیم.  اگر بارها کشته 
ش��ویم باز حاضریم با کفر جنگ کنیم و دوباره ش��هید شویم.از امام حمایت کنید که 
ولایت  فقیه همان طور که او فرمود ولایت رس��ول الله است. عاقبت آن سرباز اسلام در 

آزادسازی مهران در سال 1365 به شهادت رسید.

رئیس فدراس�یون والیبال می گوید: هدف نهایی 
تی�م مل�ی والیبال ایران ق�رار گرفتن روی س�کوی 

المپیک است.
محمدرض��ا داورزن��ی رئی��س فدراس��یون والیبال در 
تازه ترین صحبت خود اظهار داش��ت: آمدن به این س��طح 
بس��یار س��خت بود، اما حفظ این جایگاه س��خت تر است. 
نیمکت تیم ملی با بازیکنان اصلی تفاوت ندارد؛ تلاش��مان 
این اس��ت که بتوانیم به عنوان س��رگروه ب��ه مرحله نهایی 
برویم. احتمالاً در مرحله نهایی با روسیه و یکی از تیم های 
حاض��ر درگروه خودمان، بازی خواهی��م کرد. هدف نهایی 
ایس��تادن در سکوی المپیک اس��ت و این را بازیکنان تیم 

ملی ثابت خواهند کرد.
وی با بیان اینکه حالا همه وابس��تگی ما به منابع مالی 
دول��ت 20 درص��د اس��ت و 80 درصد را خودم��ان تامین 
می کنیم، عنوان کرد: تم��ام برنامه هایمان را انجام دادیم و 
هیچ یک از کارها و یا برنامه ها و اردوهای تیم بزرگس��الان 
و جوانان و حتی نوجوانان ما به دلیل مس��ائل مالی کنسل 
و لغو نشد تا جایی که در حال حاضر کشورهای دیگر از ما 

برای برپایی اردو در کشورشان دعوت می کنند.
داورزنی درباره رفتن ولاس��کو گفت: اگر برنامه درست 
تدوین و مسیر به درستی طراحی شود نباید نگران چیزی 
باش��یم. به هر حال ولاسکو در رشد والیبال ایران تاثیرگذار 
بود، اما ولاسکو هم در سیستم کار می کرد و از سیستم بود. 
ما 3 س��ال در پیش داریم و روزش��مار مسابقات و برنامه ها 
در این س��ه س��ال را ما در دس��ت داش��تیم و برنامه ریزی 
کردی��م. اگ��ر ولاس��کو می مان��د بای��د س��پتامبر از ایران 
می رفت؛ کواچ از س��ال آینده کار را با تیم شروع می کرد و 

یک سال تیم را از دست می داد.
محمدرض��ا داورزنی درباره دعوت آمری��کا از تیم ملی 
والیب��ال ایران گفت: تا حدود 9 س��ال قبل نمی توانس��تیم 
تیم خوب��ی را برای انج��ام بازی تدارکات��ی انتخاب کنیم؛ 
رفته رفته تیم به س��طح توانمندی رس��ید که از ما دعوت 
می ش��ود برای ب��ازی تدارکاتی و ما تعیی��ن می کنیم کجا 
ب��ازی تدارکاتی انج��ام بدهیم و کجا انج��ام ندهیم. در ماه 
دسامبر سال گذشته رئیس فدراسیون والیبال آمریکا از من 
خواس��ت که چند بازی تدارکاتی را در آمریکا انجام بدهیم، 
اما آن زمان به خاطر رعایت عزت بازیکنان و ایرانیان تمایل 
چندانی به دلیل ش��رایط گرفتن روادید و رفتن به آمریکا از 
خودمان نش��ان ندادیم. س��رانجام با اصرار آنها اعلام کردیم 
که باید تس��هیلاتی برای بازیکنان فراهم ش��ود و بازیکنان 
ای��ران برای گرفت��ن روادید در کش��ورهای مختلف معطل 
نش��وند و به دردسر نیفتند. آمریکا هم پذیرفت و اعلام کرد 
در دبی س��فارت آمریکا کار گرفتن روادید را برای بازیکنان 
ایران انجام می دهد. مس��ابقه دوستانه ایران و آمریکا پخش 
تلویزیونی خواهد داشت و بلیت ها از الان فروخته شده است.
داورزنی در بخش پایانی صحبت های خود خاطرنشان 
ک��رد: برای قهرمانی جهان به لهس��تان می روی��م. از آنجا 
هش��ت روز فرصت داریم برای بازی های آسیایی اینچئون 
مس��تقیم به کره می رویم و هدفم��ان گرفتن مدال طلای 
آس��یایی اینچئون است. اردوهای بعدی مان از اواخر اسفند 
ماه - اوایل آوریل و آمادگی برای جام ملت های آسیا و ورد 
کاپ و لیگ جهانی در س��ال آین��ده، 2015 و 2016 لیگ 
جهانی داریم. در مجموع باید بگویم هدف نهایی فدراسیون 

والیبال رسیدن به سکوی المپیک است.

محمد موسوی در پایان هفته ششم لیگ جهانی والیبال همچنان عنوان 
بهترین مدافع را در اختیار دارد.

در پایان هفته شش��م لیگ جهانی والیبال محمد موس��وی با متوسط یک دفاع 
موفقیت آمیز در هر س��ت در صدر جدول بهتری��ن مدافعان قرار گرفت و پس از وی 
موزیریس��کی نامدار از روس��یه با 0/76 دفاع در هر س��ت در رده دوم و یوس��یفو از 
بلغارس��تان در مکان سوم ایستادند. در فهرست امتیازآورترین بازیکنان لیگ جهانی 
آندرس��ون ماتی��و از آمری��کا با 229 امتیاز در صدر این فهرس��ت قرار دارد. ش��هرام 
محمودی از ایران با 149 امتیاز در رتبه چهارم این فهرست است که نسبت به هفته 

پنجم لیگ جهانی یک پله صعود داشته است.

دعوت از 36 کشتی گیر به اردوی تیم ملی آزاد 
مرحل�ه اول اردوی آمادگ�ی تی�م مل�ی کش�تی آزاد 
بزرگسالان برای شرکت در رقابت های جهانی ازبکستان 
و بازیهای آس�یایی کره جنوبی از دیروز)سه ش�نبه( در 

خانه کشتی تهران آغاز  شد.
اسامی نفرات دعوت شده به این اردو که تا روز 20 تیرماه ادامه 

خواهد داشت به شرح زیر است:
57 کیلوگ��رم: حس��ن رحیمی )ته��ران(- یونس سرمس��تی 
)آذربایجان ش��رقی( امید جلال��ی بهار )الب��رز( علی حاج آقا 
نی��ا )مازندران(، 61 کیلوگرم: مس��عود اس��ماعیل پور، عباس 
دباغی، بهنام احس��ان پور )مازندران( حس��ن مرادقلی )تهران( 
دانیال حجتی )گلستان(، 65 کیلوگرم: میثم نصیری )اردبیل( 
علی اصغر جبلی )گلس��تان(، 70 کیلوگرم: مصطفی حس��ین 

خان��ی، حمیدرضا زری��ن پیکر )ته��ران( پیم��ان یاراحمدی 
)لرس��تان( نیما الهی ق��ادی )مازن��دران(، 74 کیلوگرم: رضا 
افضلی )کرمانش��اه( عزت اله اکب��ری، مرتضی رضایی، مهدی 
تقوی )مازندران( علیرضا قاس��می )ته��ران( محمد مکتب دار 
)خراس��ان ش��مالی(، 86 کیلوگرم: محمدحس��ین محمدیان، 
محمدج��واد ابراهیم��ی )مازن��دران( میثم مصطف��ی جوکار 
)همدان( س��عید ریاحی )گلستان( احس��ان لشکری)قزوین(، 
97 کیلوگ��رم: رض��ا یزدان��ی، حامد طالبی زرین کمر، س��ینا 
غنی زاده )مازندران( امیر محمدی )خراس��ان ش��مالی(، 130 
کیلوگ��رم: پرویز هادی )آذربایجان ش��رقی( کمیل قاس��می، 
سیدرضا موسوی، جعفر شمس ناتری، عبداله قمی )مازندران( 

پوریا رحمانی )فارس(.

موسوی بهترین مدافع روی تور 
لیگ جهانی والیبال

مسئول ستاد بازسازی عتبات عالیات استان 
ی�زد از س�اخت و رونمایی هش�ت پنجره رواق 
حرمین عس�کریین در یزد خبر داد و گفت: این 
پنجره ها آماده ارسال است و به زودی به سامرا 

فرستاده می شود.
علی اصغر جعف��ری دیروز در گفت وگو با خبرنگار 
فارس در یزد اظهار داش��ت: س��تاد بازس��ازی عتبات 
عالیات اس��تان یزد از ساخت و رونمایی هشت پنجره 

رواق حرمین عسکریین توسط این ستاد خبر داد.
وی بی��ان کرد: مقدمات ارس��ال این پنجره ها نیز 
فراهم شده و به زودی پنجره های ساخته شده توسط 

هنرمندان استان یزد به سامرا ارسال خواهد شد.
جعفری همچنین از تولید روکش های ترمه زرباف 
به منظور استفاده برای پوشش قبور مطهر حرم سامرا 

خبر داد و یادآور ش��د: ای��ن روکش ها نیز به زودی با 
پنجره های حرمین عسکریین به سامرا ارسال خواهد 

شد.
مس��ئول ستاد بازسازی عتبات عالیات استان یزد 
همچنین از ارس��ال یک کیلوگرم طلا برای بازسازی 
حرمین عسکریین خبر داد و اظهار داشت: این مقدار 
طلا توس��ط کارکنان و کارمندان شرکت سنگ آهن 

بافق تامین شده است.
وی از دیگر اقدامات انجام شده برای حرم امامین 
عسکریین را ارسال 203 تخته فرش اعلام کرد و افزود: 
مق��داری مس نیز برای س��اخت ضریح جدید امامین 

عسکریین از یزد به سامرا ارسال شده است.
جعفری، نذورات جمع آوری شده برای سامرا را بالغ 

بر 900 میلیون تومان اعلام کرد.

ارسال 8 پنجره رواق حرمین عسکریین به سامرا
رئیس اتحادیه ناش�ران و کتابفروشان استان 
قم از حضور 150 ناش�ر داخلی از اس�تان های قم، 
اصفهان و تهران به همراه س�ه ناشر از بیروت در 

نمایشگاه بزرگ قرآن کریم خبر داد.
به گزارش خبرگزاری فارس از قم، حمید خرمی با 
اش��اره به فعالیت 330 واحد در این نمایشگاه فرهنگی 
اظهار کرد: 150 نفر از ناشران در حوزه تخصصی قرآن 
و عترت از اس��تان های قم، اصفهان و تهران محصولات 

خود را در این نمایشگاه ارائه خواهند داد.
وی با توجه به حضور 3 ناشر از بیروت ادامه داد: اگر 
فرصت بیشتری در اختیار داشتیم حضور ناشران خارجی 

بیشتری را در نمایشگاه قرآن امسال شاهد می بودیم.
مع��اون فرهنگی هنری اداره کل فرهنگ و ارش��اد 
اس��لامی قم نیز از برگزاری این نمایشگاه به مدت 10 

شب در قم خبر داد.
حامد حجتی اظهار کرد: دومین نمایش��گاه قرآن و 
عت��رت از پنجمین روز ماه مبارک رمضان به مدت 10 
شب در استان قم از ساعت 21 و 30 دقیقه الی 2 بامداد 

برپا خواهد بود.
حجتی با بیان اینکه 50 هنرمند در بخش های هنری 
مختلف از جمله نرم افزار و برنامه های کاربردی در زمینه 
علوم قرآنی در این نمایشگاه حضور خواهند داشت، ادامه 
داد: بخش کودک و نوجوان به همت ش��هرداری قم به 
وسعت یک طبقه آماده بازدید مردم استان و به خصوص 

این رده سنی است.

برگزاری نمایشگاه بزرگ قرآن کریم 
در قم با حضور 150 ناشر

شیراز - خبرنگار کیهان:
فرمانده انتظامی کشور گفت: هیچ گونه ناامنی 

در مرزها و کشور وجود ندارد.
س��رتیپ احمدی مقدم در مراسم معارفه سرتیپ 
احم��د علی گودرزی فرمانده جدید انتظامی اس��تان 
فارس افزود: با کمک نیروهای مس��لح س��پاه و ارتش 

آرامش هم اکنون در تمام مرزهای ایران برقرار است.
وی با تکذیب حضور نیروهای داعش در ایران گفت: 
هیچ یگانی از نیروهای داعش وارد ایران نشده است اما 
امکان دارد اتباعی از پاکستان و افغانستان برای رفت 
و آمد خود به عراق و سوریه از مرزهای ایران استفاده 
کنند که در صورت مشاهده، دستگیر خواهند شد. اما 
اینکه یگانی از داعش و گروه های تروریستی وارد ایران 

شده باشد ما چنین چیزی را تایید نمی کنیم.
وی گفت: هر ساله در نوار مرزی حاشیه آفرینی های 

کوچکی روی داده که جای نگرانی وجود ندارد.
فرمان��ده نیروی انتظامی وقوع جرایم خش��ن در 
استان فارس را زیر میانگین کشوری دانست و افزود: 
امروز اس��تان فارس از حیث جرایم خشن با میانگین 
کش��ور بهتر است و حتی در س��رقت های خرد نیز با 

کاهش 15 درصد از میانگین کشور پایین تر است.

فرمانده انتظامی کشور:
هیچ گونه ناامنی 

در مرزهای کشور وجود ندارد

فرمانده یگان حفاظت کشور با اشاره به 42 مورد 
آتش سوزی در اس�تان فارس گفت: مدیریت بحران 

همکاری لازم و کافی را ندارد.
س��رهنگ حمیدرضا خیلدار در گفت وگ��و با خبرنگار 
باش��گاه خبرنگاران گفت: با آغاز فصل گرما شاهد افزایش 
آتش س��وزی در استان های دارای پوشش گیاهی متراکم و 
جنگل هس��تیم اما ستاد بحران اس��تان ها آنطور که باید و 

شاید کار نمی کنند.
وی با اش��اره به طرح جامع اطفاء حریق اظهار داشت: 
این ط��رح تنها روی کاغذ زیبایی دارد و به درس��تی اجرا 
نش��ده اس��ت و ما حتی از امکانات اولیه برخوردار نیستیم 
و در مواقع آتش س��وزی نیروهای محیط زیست، شیلات و 
جنگل بانی ب��رای خاموش کردن می آیند در حالی که آنها 

خود نیاز به آموزش دارند.
خیل��دار ادام��ه داد: حتی در مواقعی که آتش س��وزی 
گس��ترده است س��تاد بحران یک بالگرد در اختیار ما قرار 
نمی دهد و خاموش کردن دس��تی و با ساده ترین امکانات 
س��اعت ها به طول می انجامد ک��ه در پایان بخش زیادی از 

اراضی ملی در آتش سوخته اند.
وی با اشاره به اینکه کشور ما نیاز به سیستم اطفاء حریق 
نوین دارد، ادامه داد: س��ال 91 پیشنهاد خرید هواپیماهای 
کانادایی را دادیم این هواپیما چند دقیقه بر فراز رودخانه یا 
دریاچه ای قرار می گیرد و 60 هزار لیتر آب گیری می کند و 
در مدت زمان کوتاهی آتش را مهار می کند این هواپیما 2 
س��اعت پیش 300 میلیون تومان بود که به دلایل مختلف 

خریداری نشد.

فرمانده یگان حفاظت محیط زیست کشور تصریح  کرد: 
برای ایجاد پایگاه اطفاء حریق نیازمند اعتبار هستیم و این 
ع��زم ملی دولت و مجلس را می خواهد در غیر این صورت 

شاهد از بین رفتن جنگل های با ارزش کشور هستیم.
وی با اشاره به اینکه در فصل گرما بیشترین آتش سوزی 
در اس��تان  فارس اتفاق می افتد، گفت: در س��ال جاری 42 
مورد آتش سوزی گزارش شده که بیش از یک هزار هکتار 
از عرصه های مناطق تحت مدیریت و ش��کار ممنوع استان 

در آتش سوخت.
فرمانده یگان حفاظت محیط زیس��ت کشور ادامه داد: 
آخرین مورد آتش س��وزی در استان فارس باعث شد 300 
هکتار از اراضی ملی در آتش بسوزد و بیش از 60 میلیارد 

تومان خسارت به پوشش گیاهی وارد آید.

فرمانده یگان حفاظت کشور:

نماینده مردم اهواز در مجلس گفت: تحقیقات طرح جامع اطفاء حریق به درستی اجرا نشده است
از ش�رکت فولاد خوزس�تان از ای�ن هفته  آغاز 

می شود.
سید شریف حسینی امروز در گفت وگو با خبرنگار 
فارس از اهواز با بیان اینکه تحقیق و تفحص از موارد 
قانونی است که در آیین نامه داخلی مجلس وجود دارد، 
اظهار کرد: با توجه به درخواست برخی نمایندگان مبنی 
ب��ر تحقیق و تفحص از فولاد کش��ور، این موضوع  در 
کمیسیون صنعت مجلس شورای اسلامی مطرح شد و 
مصوبه ای برای تحقیق و تفحص از فولاد در کل کشور 

به تصویب رسید.
حس��ینی در ادام��ه گفت: پس از نشس��ت با وزیر 
صنعت، مع��دن و تجارت و انتخاب اینجانب به عنوان 
عضو هیئت رئیس��ه کمیته تحقیق و تفحص، نماینده 
تام ا لاختیار کمیته برای بررسی وضعیت فولاد استان و 

نه تنها شرکت فولاد خوزستان قرار گرفتم.
نماینده مردم خوزستان در مجلس شورای  اسلامی 
با بیان اینکه شرکت فولاد خوزستان بزرگ ترین شرکت 
فولاد کشور است، تصریح کرد: تحقیقات در خصوص 
نحوه واگذاری شرکت، پول هایی که بابت این واگذاری 
دریافت شده، نحوه هزینه این پول ها، پروژه های اجرایی، 
نحوه استخدام ها و استفاده از پیمانکاران، خرید و فروش 
و سایر فعالیت  های شرکت در این هفته آغاز می شود.

وی بیان کرد: کمیته تحقیق و تفحص پس از تهیه 
گ��زارش از ش��رکت و انطباق آن با گزارش کش��وری، 

گزارش را در صحن علنی مجلس قرائت خواهد کرد.
وی خاطرنش��ان ک��رد: مواردی که نیاز اس��ت به 
کمیسیون اصل 90 ارجاع داده می شود و طبق قانون 

قوه قضائیه به آن رسیدگی خواهد کرد.

نماینده مجلس خبر داد
آغاز تحقیق و تفحص 

از شرکت فولاد خوزستان 
از هفته جاری

رئیس کمیس�یون کشاورزی، آب و منابع طبیعی 
مجلس ش�ورای اس�لامی گف�ت: بی�ش از 70 درصد 
تالابه�ای کش�ور آس�یب ج�دی دی�ده و بقی�ه این 
عرصه های مهم زیستی نیز در آستانه تهدید و بحران 

است.
»عباس رجایی« در گفت وگو با ایرنا افزود: بخش بزرگی 
از آس��یب وارد آمده به تالاب های کش��ور متوجه رفتارهای 
انسان با طبیعت و بخش دیگر ناشی از خشکسالی های 10 

سال اخیر است.
وی بیان کرد: برنامه بررس��ی وضعیت تالابهای کشور و 
راهکارهای برون رفت از این چالش ها در هشت ماه گذشته 
با همکاری مرکز پژوهش ها و راهبری کمیسیون کشاورزی، 
آب و منابع طبیعی مجلس انجام شده و برآیند این مطالعات 

به عنوان قانون مدیری��ت تالاب آماده ارائه در صحن علنی 
مجلس است.

رجایی ادامه داد: در قانون تصویبی تالاب ها در کمیسیون 
کشاورزی، آب و منابع طبیعی، مدیریت اصولی زیست بوم 
تالاب به صورت جامع دیده شده که از جمله مواد آن  نحوه 
تغذیه آبی تالاب، ساماندهی امور معدنی و عمرانی، اهمیت 
و احیای تنوع زیستی، پیوست  زیست محیطی دقیق تالاب ها 

و ارزشگذاری زیستی تالاب است.
وی بیان کرد: سازمان محیط زیست کشور مسئول حسن 
اجرای این قانون با همکاری دس��تگاه های متولی است و با 
تصوی��ب نهایی آن در صحنه علنی مجلس، بس��تر حمایت 

قاطع و احیای تالاب های کشور فراهم می شود.
رئیس کمیسیون کشاورزی، آب و منابع طبیعی مجلس 

شورای اسلامی یادآور شد: خشکی تالاب های کشور در چند 
سال اخیر به معضل انتشار گرد و غبار و شکنندگی زیست 
بوم های محلی دامن زده و باید با تعیین سهم مناسب حق 
آبه برای تالاب ها، علاوه بر پیشگیری از وقوع فجایعی همانند 
آنچه در دریاچه ارومیه رخ داده، تحولات نامبارک ناش��ی از 

تغییرات اقلیم و آب و هوا را مهار کرد.
رجایی با تاکید بر لزوم ساماندهی و مدیریت پارازیت و 
امواج در کشور گفت: مجلس شورای اسلامی در پیش نویس 
قان��ون کاهش آلودگی  هوا، مهار مجموعه عوامل دخیل در 
آلودگی شامل عوامل شیمیایی، الکترومغناطیسی، صوتی، 
امواج و ریزگردها را دیده است و اخیرا دولت نیز تدوین لایحه 
هوای پاک را در دس��تور کار دارد و با تسلیم آن به مجلس 
تلفیق موضوعاتی در قالب قانون جامع و قوی دنبال می شود.

تبریز- خبرنگار کیهان:
50 درصد ظرفیت حمل و نقل هوایی کشور زمین گیر شده و وضعیت این صنعت، خوب نیست.

مدیر عامل شرکت فرودگاه های کشور با اظهار این سخنان افزود: مذاکرات با اروپا موجب شده گشایش هایی 
حاصل شود.

محمد علی ایلخانی ادامه داد: در همین راستا تعدادی موتور هواپیما به خارج از کشور ارسال شده اند تا 
تحت تعمیرات لازم قرار گیرند.

وی ش��ناور ش��دن 30 درص��دی قیمت در بلیت هواپیماه��ا را موجب تحول و ارتقای ام��ور و بویژه در 
خدمات دهی شرکت های هواپیمایی دانست.

مدیر عامل شرکت فرودگاه های کشور:

وضعیت حمل و نقل هوایی كشور مطلوب نیست

رئیس کمیسیون کشاورزی مجلس:

70 درصد تالاب های كشور آسیب دیده اند


